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Protokół Nr XXVIII/21 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 30 czerwca 2021 r. 
 

Na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyło 17 radnych. Zdalnie w sesji uczestniczyli 

radni Zbigniew Hamera i Leopold Kwapisz. W sesji obok radnych uczestniczyli także 

kierownicy wydziałów Starostwa Powiatowego we Włoszczowie, zaproszeni goście oraz 

przedstawiciele społeczności powiatu. Listy obecności w załączeniu. 
  

Podczas XXVIII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poza radnymi głos zabrali: 

1. Agnieszka Górska  -  Skarbnik Powiatu 

2. Mariusz Wiśniewski - Kierownik Wydziału Komunikacji, Transportu  

    i Dróg Publicznych 

3. Rafał Krupa    - Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie 

4. Ilona Nowak   - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

    we Włoszczowie 

5. Joanna Cieślak - Bulska - Mieszkanka Powiatu Włoszczowskiego 
 

Obrady trwały od godziny 1510 do 1732. 
 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu i udzielenie Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 

7. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Powiatu Włoszczowskiego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu za 2020 r.  

8. Udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu  

za 2020 rok.  

9. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum Kulturalno – 

Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2020 rok.  

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2021 – 2032, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2021 rok, 

3) nadania Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie – Szpitalowi 

Powiatowemu im. Jana Pawła II, 

4) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

5) zmiany uchwały Nr VI/36/11 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 28 marca 2011 r.  

w sprawie ustanowienia nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz osiągnięcia  

w działalności sportowej, 
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6) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej  

we Włoszczowie, stanowiącej własność Powiatu Włoszczowskiego, 

7) wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Włoszczowskiego, położonej we Włoszczowie w obrębie 

ewidencyjnym 06, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka  

Nr 4459/2, 

8) prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów. 

11. Wnioski i oświadczenia. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przebieg obrad 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia dwudziestej ósmej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał Przewodniczący 

p. Zbigniew Matyśkiewicz. Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych oraz 

zaproszonych gości uczestniczących w obradach. 
 

Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na obecny stan 17 radnych w sesji uczestniczy  

15 radnych, co w świetle prawa czyni sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

Do punktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do doręczonego porządku obrad. 

Pan Starosta złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów. Wyjaśnił, że podjęcie 

uchwały związane jest z organizacją rajdu szlakiem Brygady Świętokrzyskiej na który udało 

się pozyskać środki z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu. W tej 

inicjatywie uczestniczą cztery powiaty. Do realizacji zadania wymagane jest posiadanie 

wkładu własnego na który włoszczowskiemu powiatowi udzielą dotacji powiaty kielecki, 

jędrzejowski i konecki. Przekazanie dotacji wymaga zawarcia stosownego porozumienia na 

które wymagana jest zgoda Rady Powiatu. W związku z tym poprosił o wprowadzenie do 

porządku dzisiejszych obrad zgłoszonego projektu uchwały, który został radnym dostarczony.    

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały zostanie dopisany do porządku obrad 

w pkt 10 ppkt 8.  

Wniosek został przyjęty 16 głosami "za". W głosowaniu nie uczestniczył radny Leopold 

Kwapisz. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" zatwierdziła rozszerzony porządek obrad. W głosowaniu nie 

uczestniczył radny Leopold Kwapisz. 
 

Do punktu 4-go/ 

Protokół z obrad dwudziestej siódmej sesji Rada Powiatu przyjęła 16 głosami "za" nie 

wnosząc uwag do jego treści. W głosowaniu nie uczestniczył radny Leopold Kwapisz.  
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Do punktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania 

uchwał Rady Powiatu i z pracy Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu została 

radnym przekazana wraz z pozostałymi materiałami na sesję. Zapytał, czy do informacji  

są pytania.  

Pan Jerzy Suliga odnosząc się do informacji p. Starosty zadał dwa pytania. Pierwsze pytanie 

dotyczyło pozytywnego rozpatrzenia wniosku w sprawie zgody na rozbiórkę trzech garaży 

zlokalizowanych przy I LO. Zapytał, czy jest to związane z plami budowy hali, czy nie ma 

chętnych żeby z tych garaży korzystali. Następnie odniósł się do posiedzenia Konwentu.  

28 maja we włoszczowskim Starostwie odbył się Konwent Starostów Województwa 

Świętokrzyskiego na którym m.in. omawiano reformę szpitalnictwa w związku  

z planowanymi zmianami. Poprosił p. Starostę o informację w tym zakresie, gdyż jest to 

niezwykle istotny temat.  

Pan Starosta poinformował, że jeżeli chodzi o rozbiórkę trzech garaży, to jest ona planowana 

dopiero wówczas kiedy będzie budowana hala. Przy budowie hali i kompleksu sportowego 

garaże będą przeszkadzały. Jeżeli chodzi o drugie pytanie, to przyznał, że w porządku obrad 

posiedzenia Konwentu faktycznie był punkt dotyczący reformy służby zdrowia jednak punkt 

ten nie bardzo był dyskutowany, ponieważ nikt nie znał dokładnie założeń reformy. Dopiero 

kiedy będą znane założenia będzie się można do tego ustosunkować. Były różne informacje  

w tym temacie, które jednak jednoznaczne nie są.        
 

Do punktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że raport o stanie Powiatu został radnym przekazany 

wraz z pozostałymi materiałami na sesję. Poinformował, że nad raportem mogą radni lub 

mieszkańcy zabierać głos bez ograniczeń czasowych. Nie wpłynął jednak żaden wniosek  

ze strony mieszkańców, którzy chcieliby wziąć udział w debacie. Otworzył dyskusję nad 

raportem o stanie Powiatu. 

Pan Jerzy Suliga odniósł się do raportu w zakresie ZOZ-u, ponieważ z danych wynika,  

że jeżeli chodzi o liczbę ogółem leczonych, to na koniec 2020 roku w stosunku do 2019 roku 

ta liczba spadła. Wszyscy wiedzą, że było to związane z pandemią, ponieważ włoszczowski 

szpital był szpitalem covidowym. Z wyników szpitala, które otrzymują radni, ostatni wynik 

finansowy za kwiecień, wynika że jest bardzo dobrze. W czasie covidu nie były jednak 

realizowane świadczenia, które wynikają z ryczałtu. Zwrócił się do p. Dyrektora z pytaniem, 

czy na chwilę obecną ma jakieś obawy związane z tym, czy ryczałt w całości szpital otrzyma, 

czy przez to, że szpital otrzymał środki na covid, to może być w jakimś stopniu uszczuplenie. 

Poprosił, aby p. Dyrektor krótko do tego się odniósł. 

Pan Rafał Krupa powiedział, że obawy są zawsze, ponieważ przepisy nie są do końca spójne. 

Dodał, że jest jednak zapewnienie, iż jest niemożliwe aby ryczałt został zabrany. Jeżeli chodzi 

o liczbę pacjentów, którzy byli leczeni to spadek jest związany z sytuacją covidową, ale 

zaznaczył, że podczas covidu poradnie były cały czas otwarte, nawet wówczas kiedy szpital 

był jednoimienny. Od 1 stycznia zostało trochę zmienione podejście do funkcjonowania  

w sytuacji covidowej. Nie zmniejszone zostały ilości zabiegów operacyjnych. Od nowego 

roku ortopedia i chirurgia pomimo tego, że włoszczowski szpital był szpitalem hybrydowym 

operowały w pełnym zakresie. Na dzień dzisiejszy operacje są wykonywane maksymalnie, 
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takich parametrów nie było od 2-3 lat i w związku z tym uważa, że ilość pacjentów leczonych 

w bieżącym roku będzie większa. Przyjęcia praktycznie nie są limitowane. Poradnia 

chirurgiczna do której było najwięcej uwag dziś działa bez większych problemów. Jest 

poradnia neurologiczna, co prawda z niewielkim zakresem pacjentów, ale podejmowane są 

starania bieżącej realizacji. Jeżeli chodzi o obawy, to na dzień dzisiejszy zmieniły się przepisy 

o tyle, że rok 2020 i 2021 będzie rozliczany wspólnie, czyli wskaźniki będą rozliczane 

wspólnie jeżeli chodzi o wykonanie ryczałtu. Wskaźnik wykonania ryczałtu włoszczowskiego 

szpitala póki co jest przyzwoity i wynosi około 80% całego ryczałtu. Jeżeli chodzi o szpitale 

powiatowe to jest to przyzwoity wskaźnik, ponieważ są szpitale, które mają 90-95%, ale 

większość szpitali ma poniżej 80%. Uważa, że włoszczowski szpital jest bezpieczny w tym 

zakresie.   

Pan Przewodniczący odnosząc się do raportu powiedział, że dokument jest solidnie 

opracowany, przedstawia w swych zestawieniach na określonych stronach obiecujące 

zapowiedzi dalszej działalności, aczkolwiek sumuje rok 2020. Zarząd Powiatu w tym okresie 

czasu nie zaciągał kredytu i znacząco pomniejszył obciążenia finansowe Powiatu. Jest to 

dobra zapowiedź na przyszłość. Życzył, aby było tak nadal.  

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

uchwałę w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 
 

Rada Powiatu 12 głosami "za" i 5 "wstrzymującymi" podjęła uchwałę Nr XVIII/199/21  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący poprosił p. Skarbnik o przedstawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu za 2020 rok. 

Pani Skarbnik odczytała uchwałę Nr 63/2021 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kiecach z dnia 22 kwietnia 2021 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach 

z wykonania budżetu Powiatu za 2020 rok. Kserokopia uchwały stanowi załącznik do 

protokołu. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Środowiska i Mienia 

Komunalnego o przedstawienie stanowiska Komisji do sprawozdania finansowego.  

Pan Zbigniew Krzysiek Przewodniczący Komisji Budżetu, Środowiska i Mienia 

Komunalnego poinformował, że na poniedziałkowym posiedzeniu Komisja zaopiniowała 

sprawozdanie pozytywnie.  

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Włoszczowskiego  

za 2020 rok. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XVIII/200/21 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Włoszczowskiego za 2020 rok, którą 

załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

wniosku Komisji dotyczącego udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytuły 
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wykonania budżetu za rok ubiegły oraz przestawienie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Pan Dariusz Mietelski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę Nr 1/21 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 26 maja 2021 roku w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Włoszczowskiego oraz opinię Komisji 

Rewizyjnej o realizacji budżetu Powiatu za 2020 rok. Następnie odczytał Uchwałę  

Nr 89/2021 II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia  

1 czerwca 2021 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w sprawie absolutorium. Kserokopie uchwał stanowią załączniki do protokołu. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu za 2020 rok. 
 

Rada Powiatu 12 głosami "za" i 5 "wstrzymującymi" podjęła uchwałę Nr XXVIII/201/21  

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu Powiatu 

za 2020 rok, którą załącza się do protokołu. 
 

Pan Przewodniczący z okazji uzyskania wotum zaufania i absolutorium złożył p. Staroście, 

Zarządowi Powiatu oraz p. Skarbnik gratulacje. Wszystkim kierownikom i pracownikom 

wydziałów Starostwa Powiatowego podziękował za solidnie wykonaną pracę. Na sukces  

p. Starosty i Zarządu złożyła się praca całego Starostwa, wszystkich pracowników. Powiat się 

rozwija i tak trzeba trzymać. Pogratulował osiągnięć. Poprosił, aby p. Starosta w przyszłości 

tort jakim jest budżet Powiatu dzielił rozważnie i utrzymywał znakomite tempo pozyskiwania 

środków finansowych.  

Pan Starosta w imieniu własnym i Zarządu Powiatu podziękował radnym za udzielenie 

absolutorium i wotum zaufania. Pomimo trudnych czasów spowodowanych pandemią udało 

się zrealizować i przygotować wiele niezwykle istotnych dla rozwoju Powiatu przedsięwzięć. 

Za to podziękował kierownikom wydziałów, dyrektorom jednostek organizacyjnych, 

pracownikom i wszystkim, którzy przyczynili się do sprawnego i efektywnego wykonania 

ubiegłorocznego budżetu oraz realizacji zadań. Podziękował p. Skarbnik, ponieważ jej praca  

i współpraca przyczyniła się do tak dobrego wyniku. Przypomniał jak 28 czerwca 2019 roku 

na prośbę p. Skarbnik został przeprowadzany tzw. audyt o sytuacji finansowej Powiatu 

Włoszczowskiego. Był na tej sali przedstawiciel firmy Aesco Group. Rekomendacją tej firmy 

było wprowadzenie programu naprawczego. Stwierdzono, że Powiat nie poradzi sobie  

z udźwignięciem zobowiązań. Przypomniał, że trzeba było spłacić zadłużenie ZOZ-u  

w wysokości 4 550 000 zł, a kredyt na 31 grudnia 2018 roku wynosił 7 180 000 zł. Faktycznie 

sytuacja była bardzo ciężka. Po wizycie w jednej z zaprzyjaźnionych gmin, która miała 

program naprawczy, wspólnie z p. Skarbnik, Zarządem i radnymi, została podjęta decyzja,  

że podjęty zostanie trud i Powiat nie będzie wchodził w program naprawczy. I udało się.  

P. Skarbnik tą samą firmę poprosiła teraz o przygotowanie porównania w grupie 

porównawczej i wynik jest bardzo dobry za co jeszcze raz podziękował p. Skarbnik. Wielkim 

sukcesem jest spłata zobowiązań. Szpitalowi trzeba było przekazać około 7 mln zł na 

pokrycie wyniku ujemnego nie zaciągając ani złotówki kredytu przez 2 lata. Spłacone zostało 

ponad 2 mln zł kredytu, jest to kwota bez odsetek. Odsetki za poprzedni rok wynosiły  
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118 000 zł. To co jest podawane to jest należność główna. Jest to sukces wszystkich również 

tych panów radnych którzy wstrzymali się od głosu. Rozumie ich, że to nie jest polityka. 

Pewnie mieli jakieś powody, aby się wstrzymać. Myśli, że dalsza współpraca przyczyni się do 

tego, że Powiat Włoszczowski będzie się nadal rozwijał czego sobie, wszystkim 

pracownikom i wszystkim mieszkańcom Powiatu serdecznie życzył.    
 

Do punktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie finansowe Powiatowego Centrum 

Kulturalno – Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2020 rok zostało radnym przekazane wraz  

z pozostałymi materiałami na sesję. Zapytał, czy do sprawozdania są pytania. Jeśli pytania 

będą odpowiadać będzie p. Główna Księgowa jednostki.  

Pytań nie było.  

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum 

Kulturalno - Rekreacyjnego we Włoszczowie za 2020 rok. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XVIII/202/21 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum Kulturalno – Rekreacyjnego 

we Włoszczowie za 2020 rok, którą załącza się do protokołu.  
 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę, po czym obrady wznowiono.  
 

Do punktu 10-go podpunktu 1-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2021 – 2032. Projekt 

uchwały radni otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na sesję. Jeśli będą pytania 

odpowiadać będzie p. Skarbnik. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXVIII/203/21 w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2021-2032, którą 

załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny Zbigniew Matyskiewicz.  
 

Pan Sławomir Owczarek zwrócił się do p. Przewodniczącego z pytaniem technicznym na 

temat udziału p. Kwapisza w sesji, ponieważ radny bierze udział w sesji, ale w jakiś dziwny 

sposób. P. Przewodniczący łączy się z p. Kwapiszem telefonicznie. Ma wątpliwości, czy jest 

to zgodne z ustawą, ponieważ przepisy ustawowe mówią konkretnie, że albo ktoś jest na sesji 

fizycznie, albo bierze udział zdalnie. Nie wie, czy telefon można uznać za sposób zdalny tym 

bardziej, że art. 14 mówi, co się dzieje w przypadku głosowań jawnych, a mianowicie 

odbywają się one przy pomocy urządzeń i systemów, które zapewniają pewne rzeczy, więc 

radziłby się nad tym zastanowić na przyszłość. Dodał ponadto, że nieobecność na sesji to jest 

też dieta, to są pieniądze i są to pieniądze publiczne, więc proponuje mieć wykładnię taką, 

która powie, że można w ten sposób brać udział w sesjach albo potwierdzi jego wątpliwości.  
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Pan Przewodniczący powiedział, że przyjmuje to zapytanie i skieruje je po sesji do  

p. Mecenasa celem wyjaśnienia. Dodał, że w zawiadomieniu dopuszczony został tryb 

stacjonarny z jednoczesną możliwością udziału w sesji przy wykorzystaniu środków 

porozumiewania się na odległość. 

Pan Sławomir Owczarek zwrócił uwagę, że swego czasu na odległość, to nawet tam tamy 

były, natomiast ustawa mówi jak się głosuje na sesji, przy pomocy jakich systemów i co one 

mają umożliwiać. Poprosił, aby opinia w tym zakresie była na piśmie. Podkreślił, że jest to 

dla bezpieczeństwa p. Przewodniczącego.  

Pan Przewodniczący powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
 

Do punktu 10-go podpunktu 2-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2021 rok. Projekt uchwały radni otrzymali wraz z pozostałymi 

materiałami na sesję.  

Pan Jerzy Suliga powiedział, że do samej uchwały nie ma pytań, ale jeśli p. Przewodniczący 

pozwoli, to chciałby zapytać o tomograf. Cieszy fakt, że tomograf został pozyskany. Zapytał, 

czy tomograf jest już szpitala, czy jest umowa. Z tego co p. Starosta mówił na posiedzeniu 

Komisji Budżetu urządzenie jest w tej chwili zlokalizowane w kontenerze. Z mediów słyszał, 

że ma być wybite przejście. Zapytał, czy jest już umowa na to, że tomograf jest na stałe, czy 

gdyby pojawiła się następna fala coronovirusa zostanie zabrany, ponieważ wie, że został 

przywieziony ze szpitala tymczasowego z Targów Kielce.  

Pan Rafał Krupa poinformował, że kontener w którym jest umieszczony tomograf 

komputerowy to kontener całoroczny, który może być wykorzystywany jako odrębny pokój 

badań z zabezpieczeniem zimą oraz latem z klimatyzatorami. To jest odrębne urządzenie 

razem z pomieszczeniem. Kontener jest już dołączony do klatki schodowej windowej. Jedno  

z okien zostało usunięte i dzisiaj już elewacja jest tynkowana i malowana. Będzie przejście 

bezpośrednio z korytarza windowego do tego pomieszczenia. Jest protokół przekazania 

tomografu i jest zapewnienie, że to jest równorzędne z umową. Umowa przejścia własności 

będzie podpisana, czyli tomograf będzie własnością szpitala. Do tej pory tomograf był  

w posiadaniu Agencji Rezerw Materiałowych, a teraz będzie własnością szpitala. Natomiast 

to co się z nim stanie później, czyli czy będzie migrował, to już jest kwestia wtórna. Nie chce 

dzisiaj szczegółowo o tym rozmawiać, ponieważ jest to związane nie tylko z biznesem 

szpitala, ale też z kontraktem z NFZ-tu i też m.in. z interesem mieszkańców powiatu. Nie 

chce przed rozmowami wywoływać niepotrzebnych wątpliwości, które mogłyby przeszkodzić 

w negocjacjach. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2021 rok. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXVIII/204/21 w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2021 rok, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie 

uczestniczył radny Leopold Kwapisz.  
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Do punktu 10-go podpunktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały w sprawie 

nadania Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie – Szpitalowi Powiatowemu 

im. Jana Pawła II. Projekt uchwały radni otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na sesję. 

Pan Sławomir Owczarek zapytał, czy nadanie statutu wynika z dostosowania do regulaminu  

i pozostałych dokumentów. 

Pan Rafał Krupa powiedział, że ten statut jest dokumentem, który się zgadza z Rejestrem 

Wojewody i to jest najważniejsze. Następnie będą kolejne dokumenty.   

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała 

uchwałę w sprawie nadania Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie – 

Szpitalowi Powiatowemu im. Jana Pawła II. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXVIII/205/21 w sprawie nadania Statutu 

Zespołowi Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie – Szpitalowi Powiatowemu im. Jana  

Pawła II, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył radny Leopold 

Kwapisz.  
 

Do punktu 10-go podpunktu 4-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. Projekt uchwały radni otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na sesję. 

Pan Paweł Strączyński zapytał o kwestię trybu wyłaniania operatora, który obsługuje te trasy, 

które już powstały i te które będą powstawały. Chciałby wiedzieć w jaki sposób operatorzy są 

wybierani. Wiele tras już funkcjonuje, więc uważa, że można dać obraz tego ile osób na 

trasach jeździ, a chodzi głównie o punkt docelowy, o czarny punkt, który był problemem, 

który mieszkańcy zgłaszali. Zapytał, na czyj wniosek trasy są tworzone, jaki jest proces 

postępowania w tej kwestii, czy są to formalne wnioski mieszkańców, wójtów, czy innych 

osób. Zwrócił się do Kierownika Wydziału Komunikacji pytając jak wygląda kwestia nadzoru 

nad operatorem, ponieważ ma zgłoszenia mieszkańców, że na przystankach nie ma rozkładów 

jazdy i w związku z tym mieszkańcy, którzy rzeczywiście chcą korzystać z utworzonych tras 

nie wiedzą o której jedzie autobus, czy bus i o której przyjeżdża. Jest to obowiązek i ten 

aspekt powinien być dopilnowany. Są wydatkowane środki publiczne, więc tą kwestię trzeba 

nadzorować. Zapytał ponadto, jakie Powiat do tej pory poniósł koszty związane  

z wykonywaniem tych świadczeń, tej usługi, ile Powiat dopłaca operatorowi na pokrycie 

deficytu, ponieważ wie, że Wojewoda w ramach programu dopłaca 3 zł do wozokilometra. 

Chciałby więcej informacji usłyszeć na ten temat, aby pomogło mu to w podjęciu decyzji. 

Uważa, że nie tylko on jest zainteresowany, ale pewnie większość radnych chciałaby 

wiedzieć jak to wygląda formalnie, ponieważ nie jest to do końca jasne.  

Pan Mariusz Wiśniewski powiedział, że informacje o braku rozkładów nie dotarły do 

Starostwa, w związku z tym będzie trzeba zweryfikować informację w tym zakresie. Jeżeli 

chodzi o kwoty, które Powiat dopłaca bezpośrednio do istniejących linii powiedział,  

że udzieli pisemnej odpowiedzi, ponieważ w tej chwili nie pamięta wszystkich not, które 

wpłynęły do Starostwa za poszczególne miesiące. 
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Pan Paweł Strączyński poprosił, aby w kwestii finansowej wypowiedziała się p. Skarbnik. 

Natomiast w kwestii samego nadzoru uważa, że jest to bardzo długi okres kiedy te linie 

funkcjonują i do tej pory nie było żadnej kontroli operatora w kwestii tego, czy usługa jest 

wykonywana należycie, zgodnie z umową. Uważa, że jest to trochę niepoważne. Rozkładów 

nie ma, osobiście widział że ich nie ma, wydaje się, że to powinno być nadzorowane  

i kontrolowane.  

Pani Skarbnik poinformowała, że do 90% deficytu finansuje wojewoda, natomiast powiat 

dokłada 10% do deficytu w każdym miesiącu. Łącznie w budżecie na ten cel zaplanowane 

jest 20 000 zł i to wynika z kwot, które były rozliczone w stosunku do dofinansowania 

wojewody. W tym momencie dokładnie kwot nie pamięta, więc udzieli informacji albo na 

piśmie, albo zaprosiła do siebie.   

Pan Wicestarosta poinformował, że były składane wnioski mieszkańców. Przy pierwszej 

konstrukcji transportu zbiorowego na linii Włoszczowa – Skorków i Włoszczowa Tarnawa 

Góra rozważana była również Boża Wola. Na spotkaniu był p. Wójt, p. Sołtys, ale wówczas 

nie udało się tego zrealizować. Dopłata była też trochę mniejsza. Jeśli chodzi o mieszkańców 

z terenu gminy Secemin to również są zgłaszane wnioski do p. Przewodniczącego. Wnioski są 

zgłaszane przez mieszkańców Rogalowa, Brygidowa, Stojewska. Większość komunikacji 

kierowana jest przez drogę 786, więc do tej strony bocznej komunikacja niestety nie dojeżdża. 

Przypomniał jak w poprzedniej kadencji zwracał się do Zarządu o utworzenie tej linii, ale 

wówczas nie było programu i dofinansowania. Teraz dofinansowanie jest i linie mogą 

powstać i służyć mieszkańcom.  

Pan Paweł Strączyński zaznaczył, że nie jest przeciwnikiem tworzenia tych linii, ponieważ 

jeżeli rzeczywiście jest taka potrzeba i mieszkańcy nie mają jak dojechać, to właśnie ten 

program jest po to, aby dotrzeć do czarnych punktów i spełnić oczekiwanie społeczne. Więc 

jeśli jest taka potrzeba i są wnioski to dobrze, że to jest organizowane. Poprosił jednak  

o zweryfikowanie i większą kontrolę nad operatorem, ponieważ ludzie rzeczywiście zgłaszali 

kwestię przede wszystkim rozkładów jazdy. Poprosił, aby tego dopilnować.  

Pan Wicestarosta poinformował, że w dzisiejszej korespondencji wpłynęło pismo  

od p. Wojewody, że te trzy linie uzyskały pozytywną weryfikację i teraz trzeba poczekać na 

wyznaczenie daty podpisania umowy. 

Pan Zbigniew Krzysiek powiedział, że na poprzedniej sesji zgłaszał interpelację dotyczącą 

zaniechania kursów komunikacji PKS na terenie gminy Moskorzew. Wie, że ta interpelacja, 

która dotarła do Wydziału Komunikacji ze względu na swoją niewłaściwość została odesłana 

do Urzędu Marszałkowskiego, który bardzo szybko odpowiedział. Okazało się, że operator, 

który obsługiwał trasę Kielce – Katowice wycofał kursy w dni robocze, a kursował tylko  

w dni świąteczne. Jedna z pań nawet dzwoniła do kierownictwa starostwa i twierdziła,  

że została niewłaściwie potraktowana, że powiedziano jej, że zamiast do Jędrzejowa niech 

jeździ do Włoszczowy. Na tą chwilę ze Śląskiego Urzędu Marszałkowskiego otrzymał 

odpowiedź, że rzeczywiście kursy były planowane na cały tydzień, w związku z czym 

przeprowadzono kontrolę i jest szansa, że kursy zostaną wznowione zgodnie z udzielonym 

zezwoleniem.  

Pan Sławomir Owczarek powiedział, że program rządowy jest już od jakiegoś czasu. Jeśli 

dobrze pamięta wprowadzana była już trasa Tarnawa Góra i Skorków. Zapytał, czy przez ten 

czas funkcjonowania i wypłacania pieniędzy przewoźnikowi ktokolwiek w Powiecie, czy  
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u Wojewody dokonał jakiejkolwiek analizy ile osób wsiadło na tym konkretnym przystanku  

i ile wysiadło. Nie jest przeciwny dopłatom do pewnych rzeczy tylko wszystko powinno mieć 

ręce i nogi, aby się nie okazało, że to jest jedna osoba na miesiąc, a dopłacane są naprawdę 

duże pieniądze, ponieważ chyba wówczas taniej byłoby wynająć taksówkę. Chciałby 

wiedzieć czy była przeprowadzona taka kontrola, czy są znane te ilości. W autobusach  

są teraz kasy fiskalne i to wszystko powinno być jasne.     

Pan Dariusz Mietelski powiedział, że może wypowiedzieć się na temat transportu  

Skorków – Włoszczowa, który funkcjonował przez okres roku z uwagi na to, że było bardzo 

mało ludzi korzystających. Swego czasu miał dane z Wydziału Komunikacji i je analizował. 

Umowa opiewała na rok czasu i po roku z braku większego zainteresowania, 2 – 3 osoby 

dziennie jeździły, a to stanowczo za mało i transport nie został przedłużony na lata następne.  

Pan Wicestarosta poinformował, że Skorków funkcjonuje cały czas. Zostały pozyskane środki 

i ten kurs od stycznia bieżącego roku jeździ. Jeżeli chodzi o środki, to są zestawienia, bilety  

i można to udostępnić. Zostanie przygotowana taka informacja. Uważa, że jeżeli  

by przyjechało nawet tylko 5 osób w ciągu tygodnia, to dla nich też jest to bardzo ważne, 

ponieważ osoby starsze nie mają jak się dostać do szpitala, czy na zakupy. Parę osób już 

podziękowało za to, że dzięki kursowi mają możliwość dojechania chociaż do Starostwa  

i załatwienia niezbędnych spraw. To cieszy. Podziękował Wójtowi Gminy Radków, który 

dofinansowuje kurs jako jedyny włodarz. Wkład Powiatu to 5%, Gmina Radków 5%  

i 90% pozyskanych środków. Mieszkańcy są zadowoleni. 

Pan Przewodniczący powiedział, że skoro zostały zadane pytania, to będzie czas na to  

i p. Skarbnik z Wydziałem Komunikacji przygotuje informację w tym zakresie, aby radni 

mieli szerszą wiedzę w tym temacie. 

Pan Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał  

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. 
 

Rada Powiatu 15 głosami "za" i 2 "wstrzymującymi" podjęła uchwałę Nr XXVIII/206/21  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 10-go podpunktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr VI/36/11 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 28 marca 2011 r. w sprawie ustanowienia 

nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz osiągnięcia w działalności sportowej. Projekt 

uchwały radni otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na sesję. Jeśli będą pytania 

odpowiadał będzie Kierownik Wydziału Edukacji. 

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXVIII/207/21 w sprawie 

zmiany uchwały Nr VI/36/11 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 28 marca 2011 r.  

w sprawie ustanowienia nagród za osiągnięte wyniki sportowe oraz osiągnięcia  

w działalności sportowej, którą załącza się do protokołu.  
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Do punktu 10-go podpunktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej we Włoszczowie, stanowiącej 

własność Powiatu Włoszczowskiego. Projekt uchwały radni otrzymali wraz z pozostałymi 

materiałami na sesję.  

Pytań nie było. 

Pani Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał 

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" i 1 "wstrzymującym" podjęła uchwałę Nr XXVIII/208/21  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej  

we Włoszczowie, stanowiącej własność Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się  

do protokołu.  
 

Do punktu 10-go podpunktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Włoszczowskiego, położonej we Włoszczowie w obrębie ewidencyjnym 06, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 4459/2. Projekt uchwały radni otrzymali 

wraz z pozostałymi materiałami na sesję.  

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXVIII/209/21 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Włoszczowskiego, położonej we Włoszczowie w obrębie ewidencyjnym 06, 

oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 4459/2, którą załącza się do 

protokołu.  
 

Do punktu 10-go podpunktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały w sprawie prowadzenia 

zadania publicznego z zakresu promocji powiatów. Projekt uchwały radni otrzymali wraz  

z pozostałymi materiałami na sesję.  

Pytań nie było. 

Pani Jarosław Krzyżanowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytał 

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XXVIII/210/21  

w sprawie prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów, którą załącza się 

do protokołu.  
 

Do punktu 11-go/ 

Pani Joanna Cieślak - Bulska przedstawiła się i poinformowała, że jest mamą dziecka 

niepełnosprawnego Emilki, która uczęszcza do szkoły specjalnej w Bogumiłku koło Lelowa. 

Dziecko cierpi na ciężki zespół chorobowy o nazwie stwardnienie guzowate. Przy chorobie 
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tej dodatkowo występuje też autyzm atypowy i padaczka. Zwróciła się do p. Starosty  

i Zarządu Powiatu, którzy reprezentują obywateli, mieszkańców powiatu włoszczowskiego 

oraz reprezentują partię rządzącą Prawo i Sprawiedliwość, partię która wreszcie zauważyła 

problemy osób niepełnosprawnych, ich rodzin oraz realnie zaczęła im pomagać. Na pewno  

w powiecie włoszczowskim jest wiele rodzin, które mają taki sam problem z jakim od wielu 

lat boryka się jej rodzina. Ma na uwadze osoby, które mają pod opieką dzieci 

niepełnosprawne, które w ciągu roku uczęszczają do szkół specjalnych, ale na wakacje, czy 

ferie przebywają w domach, gdzie niejednokrotnie jest małe rodzeństwo i często prosi się  

o pomoc rodzinę babcię, czy dziadka osoby schorowane, gdyż ta osoba potrzebuje nieustannej 

opieki osoby drugiej we wszystkich czynnościach życiowych. Zaznaczyła, że w takim 

programie np. asystent osoby niepełnosprawnej w tym przypadku nie obejmuje tego rodzaju 

okresowej pomocy na czas wakacji, czy ferii. Takie usługi opiekuńcze są bardzo drogie, jej 

rodzina niejednokrotnie z nich korzystała. Jest to usługa specjalistyczna. Według wiedzy jaką 

posiada w ramach Rządowego Funduszu Solidarności, o którym mówił Prezydent Andrzej 

Duda i Premier Mateusz Morawiecki, jest zabezpieczone w tym roku 50 mln zł na pomoc 

wytchnieniową dla rodziców i opiekunów dzieci niepełnosprawnych. Jest to program w 100% 

refundowany z budżetu państwa. Zgodnie z przepisami rozporządzenia Ministra Rodziny  

i Polityki Społecznej do 31 grudnia 2020 roku do wojewody wnioski w tej sprawie mogły 

składać jednostki samorządu terytorialnego. Z tego co wie powiat włoszczowski nie złożył 

takiego wniosku i nie upublicznił ogłoszenia na stronie internetowej i w związku z tym 

rodzice nie mogą starać się o tego rodzaju pomoc. Na pewno osób które chętnie by  

z darmowej, państwowej pomocy skorzystały jest dużo więcej w powiecie włoszczowskim. 

Problem jest duży, dlatego poprosiła o informowanie rodzin w jaki sposób mogą uzyskać 

pomoc, którą zagwarantowało państwo. Poprosiła, aby na przyszłość powiat włoszczowski 

występował do wojewody o dofinansowanie, które wynosi 100%. Orientowała się 

wielokrotnie w sprawach swojego problemu w gminie, czy powiecie np. szkoła w Zielonkach 

organizuje dzieciom opiekę na czas wakacji, ale tylko w miesiącu lipcu, więc w sierpniu 

dzieci mogłyby korzystać z tej pomocy. 

Pani Ilona Nowak powiedziała, że w dniu dzisiejszym już rozmawiała z p. Bulską w kwestii 

zgłoszonego problemu. Poinformowała podczas rozmowy p. Bulską jak wygląda realizacja 

programu. Program wytchnieniowy jest realizowany w trzech obszarach. Obszary dotyczące 

świadczenia usług, czy to w postaci wsparcia dziennego, czy całodobowego są realizowane 

przez gminy przy współpracy z powiatem. Natomiast trzecia forma, która dotyczy wsparcia 

skierowanego do opiekunów osób niepełnosprawnych w zakresie wsparcia psychologicznego, 

terapeutycznego, wsparcia szkoleniowego dotyczącego pielęgnacji, rehabilitacji, dietetyki 

osób niepełnosprawnych to jest zadanie, które jest skierowane i dedykowane w tym 

programie do powiatu. Prawdą jest to, że powiat włoszczowski nie przystąpił do realizacji 

tego programu. Wynikało to z tego, że osoby w zakresie wsparcia terapeutycznego, 

psychologicznego, czy szkoleń w zakresie pielęgnacji, rehabilitacji osób niepełnosprawnych 

takich potrzeb nie zgłaszały i p. Bulskiej też nie o taką pomoc chodzi. Dla wszystkich jest  

to sygnał, żeby o tym programie mówić szerzej i żeby ewentualne informacje o realizacji 

programu docierały do większej grupy osób. Jeżeli chodzi o samą strukturę programu,  

to wygląda to w ten sposób, że na złożenie wniosku jest około miesiąca w tej ostatniej edycji, 

więc jeżeli nie ma takich sygnałów wcześniej, jeżeli opiekunowie osób niepełnosprawne nie 
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zgłaszają takiego zapotrzebowania, to trudno zrekrutować grupę w ciągu tygodnia, czy 

dwóch, ponieważ jeszcze musi pozostać czas na napisanie wniosku. Skierowała apel do 

wszystkich osób, które takiego wsparcia potrzebują żeby o tym mówiły, sygnalizowały  

i w momencie kiedy kolejna edycja programu zostanie uruchomiona będziemy przygotowani 

na to, że jest grupa odbiorców, którzy oczekują takiego wsparcia w określonej formie, 

ponieważ we wniosku trzeba wskazać liczbę godzin i zakres prac, działań, które będą 

realizowane. Rozumie sytuację p. Bulskiej, rozumie trud opieki nad dzieckiem, natomiast  

w zakresie usług opiekuńczych wniosek do wojewody musi złożyć gmina.  

Pani Joanna Cieślak - Bulska uważa, że jeżeli chodzi o składanie wniosku, to niekoniecznie 

jest tak jasno powiedziane, ponieważ wyraźnie jest zaznaczone, że starostwo/gmina. 

Poinformowała, że mąż dzwonił do Wojewódzkiego Urzędu Wydziału Polityki Społecznej  

i uzyskał informację, że ma rację, ponieważ w tej kwestii gmina i powiat mogą składać 

wnioski. Zaznaczyła, że w ogóle ta informacja nie była upubliczniona, więc trudno od 

rodziców oczekiwać, że uporają się z tym wszystkim sami. Zapytała, czy to opiekunowie 

mają przychodzić do urzędu. Uważa, że to raczej rządzący powinni wychodzić w stronę 

rodziców.  

Pani Ilona Nowak przyznała rację p. Bulskiej mówiąc, że program jest skierowany do gmin  

i do powiatów, natomiast w pkt 5 ust 6 tego programu jest napisane, że usługi opieki 

wytchnieniowej w formie pobytu dziennego oraz całodobowego będą świadczone przez 

gminy we współpracy z powiatami, natomiast specjalistyczne poradnictwo oraz wsparcie  

w zakresie nauki, pielęgnacji, rehabilitacji, dietetyki będzie realizowane wyłącznie przez 

powiaty. Więc te zadania w programie są w sposób szczególny określone. Powtórzyła jeszcze 

raz, że w zakresie, który oczekuje p. Bulska, czyli w zakresie opieki dziennej... 

Pani Joanna Cieślak - Bulska powiedziała, że chodzi o 200 godzin, które są potrzebne na czas 

okresowy. Od kilku lat szuka pomocy, ale nie może jej uzyskać, ponieważ dziecko chodzi do 

szkoły. Więc 200 godzin to idealne rozwiązanie. To co rząd zaproponował jest w tym 

momencie wielkim wytchnieniem dla jej rodziny i dla wielu rodzin również byłoby to wielkie 

wytchnienie. 

Pani Ilona Nowak zadeklarowała, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie po dzisiejszym 

apelu p. Bulskiej będzie apelować do ośrodków pomocy społecznej o to, żeby realizowały 

program w zakresie tych usług, które są dedykowane dla gmin. 

Pani Joanna Cieślak - Bulska podziękowała.  

Pan Przewodniczący przypomniał, że na poprzedniej sesji występował o przyspieszenie 

wykaszania traw przy drogach wojewódzkich i podziękował za wykonanie tego zadania przez 

Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich, ponieważ drogi wojewódzkie są wykoszone. 

Zwrócił się do p. Starosty w imieniu gmin powiatu włoszczowskiego, a szczególnie gminy 

Secemin gdzie ten problem wybrzmiał dość mocno o wystąpienie do Komendanta 

Powiatowej Policji we Włoszczowie o aktywniejsze uczestnictwo w czasie pełnienia służby  

w terenie, w utrzymanie porządku publicznego na terenie gmin. Można zauważyć, że głównie 

na przystankach autobusowych, ale nie tylko, są uszkadzane oszklenia, uszkadzane i łamane 

ławki, a także ławki wolnostojące w miejscach publicznych, czy tablice informacyjne. 

Poprosił p. Starostę o pisemne zainteresowanie Komendanta tym tematem.  

Pan Zbigniew Krzysiek poinformował, że na dzisiejszej sesji złożył kilka interpelacji, ale nie 

będzie o wszystkich mówił, ponieważ są one złożone na piśmie. Powie tylko o tych 
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najważniejszych. Na poniedziałkowym posiedzeniu Komisji Budżetu mówił to, o czym 

mówił p. Przewodniczący, czyli dziękował Zarządowi Dróg Wojewódzkich za sprawne 

wykoszenie traw, ale zwrócił uwagę, że w tym roku spóźniła się krajówka. Na terenie gminy 

Moskorzew jest kilka kilometrów drogi krajowej i począwszy od miejscowości Goleniowy, 

czyli granica województwa, przez Dalekie do miejscowości Chlewice nie wykoszono nawet 

jednego metra, a zwykle było tak, że to drogi krajowe były wykoszone najwcześniej. Kolejna 

sprawa dotyczy gminy Radków. Zwrócił się do Dyrektora ZDP i poinformował,  

że w miejscowości Dzierzgów na wysokości mostu na rzece Nidzie wykonano kiedyś 

przejście kanałowe pod jezdnią i w wyniku tego przejścia nastąpiło zaniżenie jezdni. Kiedy 

przejeżdżają ciężkie samochody, to występuje bardzo duży hałas co powoduje uciążliwość dla 

mieszkańców Dzierzgowa oraz niebezpieczeństwo, ponieważ przy śliskiej drodze wszystko 

wydarzyć się może. Kolejna sprawa dotyczy wykaszania poboczy przy drogach powiatowych. 

Pochwalił za odcinki Moskorzew – Dzierzgów, czy Chlewice – Kossów, ponieważ zostały 

one zrobione bardzo starannie i profesjonalnie, ale mieszkańcy widzą, że część została 

zrobiona tylko kosiarką rotacyjną tak jak np. do Chlewskiej Woli, czy do miejscowości 

Chebdzie. Radni na sesji poniedziałkowej w Moskorzewie mówili, że należy to poprawić, 

ponieważ mając porównanie uważają, że zostało to zrobione niestarannie. Na zakończenie 

powiedział, że na dzisiejszej sesji jest p. Dorota Staniek Główny Księgowy, może już były 

główny księgowy w Powiatowym Centrum Kulturalno – Rekreacyjnym we Włoszczowie.  

W imieniu Zarządu Powiatu poprzedniej kadencji oraz Komisji Budżetu podziękował  

p. Staniek, która wybrała inną drogę, inną ścieżkę kariery zawodowej. Podkreślił, że zawsze 

p. Staniek cechowała wysoka kultura osobista, fachowość, a wszystkie informacje 

przekazywane na posiedzeniach Komisji, sesjach, Zarządach były dokładnie przekazane. 

Podziękował i życzył wszystkiego najlepszego na nowej drodze zawodowej.    

Pani Aneta Jończyk podziękowała za realizację przebudowy drogi powiatowej  

w miejscowości Cieśle, która właśnie dobiega końca. Przebudowa ta przyczyni się do 

zwiększenia bezpieczeństwa uczniów którzy uczęszczają do szkoły oraz wszystkich 

mieszkańców. Poprosiła o poparcie w przyszłości kolejnych etapów, ponieważ będzie jeszcze 

potrzeba realizacji 2 – 3 etapów w Cieślach.   

Pan Przewodniczący poinformował, że próbował utrzymać przyjętą przez lata procedurę,  

że lipiec i sierpień to miesiące wypoczynku okazuje się jednak, że w tym roku tak być nie 

może. Do dzisiaj nie wpłynęło sprawozdanie ZOZ, a musi ono być złożone i przepracowane 

do 31 lipca i w związku z tym w dniu dzisiejszym nie umie zapowiedzieć daty kolejnej sesji, 

ale będzie wówczas kiedy ZOZ złoży sprawozdanie. 
 

Do punktu 12-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad dwudziestej ósmej sesji został w całości 

wyczerpany. Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji. Ogłosił zamknięcie 

dwudziestej ósmej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji 2018 – 2023.  
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